

The product in this container is diluted as directed on the disinfectant label. Follow directions for use on the disinfectant label (DIN 02210940) when applying this product.

PRECAUTIONS: KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

DANGER. Corrosive to eyes. Do not get in eyes, on skin, or on clothing. Harmful if swallowed. Avoid contamination of food. **FIRST AID:** In case of contact, immediately flush eyes or skin with plenty of water for at least 15 minutes. For eyes, call a physician. Remove and wash contaminated clothing before reuse. If swallowed, drink promptly a large quantity of milk, egg whites, gelatin solution, or if these are not available, drink large quantities of water. Avoid alcohol. Call a physician or Poison Control Center immediately. **TOXICOLOGICAL INFORMATION:** Probable mucosal damage may contraindicate the use of gastric lavage. Measures against circulatory shock, respiratory depression, and convulsion may be needed.

DISPOSAL: 1. Rinse the emptied container thoroughly and add the rinsings to treatment site. 2. Follow provincial instructions for any required additional cleaning of the container prior to its disposal. 3. Make the empty container unsuitable for further use. 4. Dispose of the container in accordance with provincial requirements. 5. For information on the disposal of unused, unwanted product and the cleanup of spills, contact the Provincial Regulatory Agency or the Manufacturer.

NOTICE TO USER: This control product is to be used only in accordance with the directions on this label. It is an offense under the Pest Control Products Act to use a control product under unsafe conditions.

Le produit dans ce conteneur est dilué comme indiqué sur l'étiquette du désinfectant. Suivez le mode d'emploi sur l'étiquette désinfectant (DIN 02210940) lors de l'application de ce produit.

PRÉCAUTIONS: GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS.

DANGER. Corrosif pour les yeux. Ne pas éclabousser dans les yeux, sur la peau ou les vêtements, nocif en cas d'ingestion. Éviter de contaminer les aliments. **PREMIERS SOINS:** En cas de contact avec la peau ou les yeux, rincer immédiatement à grande eau pendant au moins 15 minutes. Pour le contact avec les yeux, consulter un médecin. Retirer et laver les vêtements contaminés avant de les réutiliser. En cas d'ingestion, boire immédiatement, si disponible, beaucoup d'eau. Éviter l'alcool. Consulter immédiatement un médecin ou contacter un Centre Anti-Poison. **RENSEIGNEMENTS TOXICOLOGIQUES:** Des lésions probables des muqueuses peuvent contre-indiquer un lavage d'estomac. Il pourrait être nécessaire de prendre des mesures contre un choc circulatoire, une dépression respiratoire ou des convulsions.

ÉLIMINATION: 1. Rincer à fond le récipient vide et ajouter les rinçures au site de traitement. 2. Suivre les instructions provinciales pour tout nettoyage additionnel nécessaire du récipient avant son élimination. 3. Rendre le récipient vide impropre à tout usage additionnel. 4. Éliminer le récipient conformément aux exigences provinciales. 5. Pour plus de renseignements sur l'élimination de la quantité inutilisée ou superflue et le nettoyage des lieux d'un déversement, communiquer avec l'organisme provincial chargé de la réglementation du produit ou avec le fabricant.

NOTICE TO USER: This control product is to be used only in accordance with the directions on this label. It is an offense under the Pest Control Products Act to use a control product under unsafe conditions.

SDS No. 331

888-GO BETCO (888-462-3826) | Betco.com

RLB7180

09331C16

BETCO®



AF79 Concentrate

READY-TO-USE

Disinfectant • Cleaner • Fungicide
Mildewstat • Virucide* with Organic Soil
Tolerance for Hospitals, Institutional,
and Industrial Use

DANGER



POISON



**CORROSIVE
CORROSIF**

Désinfectant • Nettoyant • Fongicide •
Mildewstat Virucide* avec Tolérance Aux Dépôts
Organiques pour utilisation dans les hôpitaux,
institutions et établissements industriels

INGRÉDIENTS ACTIFS :

Chlorure d'octyl décyl diméthyl ammonium ... 1.140%
Chlorure de dioctyl diméthyl ammonium ... 0.456%
Chlorure de didécyl diméthyl ammonium ... 0.684%
Chlorure de n-alkyl diméthyl benzyl ammonium
(C₁₄ 50%, C₁₂ 40%, C₁₆ 10%) 1.520%

**LIRE L'ÉTIQUETTE AVANT L'EMPLOI
GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS**

Canadian Agent (Agent canadien) : Betco Corp
1690 Huron Church Rd. Suite 169
Windsor, ON N9C0AC

**READ THE LABEL BEFORE USING
KEEP OUT REACH OF CHILDREN**

Manufactured By (Fabriqué par) :
©2016 Betco Corporation
1001 Brown Avenue | Toledo, Ohio 43607
400 Van Camp Road | Bowling Green, Ohio 43402
Made In U.S.A. | All Rights Reserved.

DISINFECTANT

2

331-07